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Verslag Openbare vergadering BEKOM op 31 okt 2023 in de Sleutel. 

 

Opening door de avondvoorzitter (Bert van de Haar) 

Secretaris afwezig door familieomstandigheden en Piet van Overbeeke overwintert in Spanje. 

Er was geen vertegenwoordiger van de gemeente aanwezig. 

 

1. Geen aanvullingen op de agenda 

 

2. Mededelingen: 

- BEKOM heeft een draaiboek jaarwisseling ontvangen en zal dan doornemen om vervolgens te 

communiceren in de wijk. 

 

- Vanuit de vergadering werd een mededeling gedaan over loslopende honden, met name bij 

de Asterdplas. Er is vanuit de afdeling Handhaving van de gemeente contact geweest n.a.v. het 

ingediende handhavingsverzoek over loslopende honden aan de Asterdplas. Volgens de 

Algemene Plaatselijke Verordening (APV) is het niet toegestaan om daar honden te laten 

loslopen. 

Er is een positief punt dat de gemeente gaat kijken hoe ze de bebording beter kunnen maken, 

zodat het voor een ieder duidelijk is dat loslopende honden daar niet mogen. 

Zorgelijk is dat er ook is aangegeven dat er soms zoveel lopen dat de boa’s de confrontatie niet 

willen/durven aan te gaan. 

 

3. Agendapunt over de informatiestromen vanuit BEKOM naar de gemeente is op dinsdagochtend 

via de telefoon besproken met Arjan Zonneveld (wijkbeheerder Breda Noord). En daar zal nog een 

keer op worden teruggekomen in een gesprek. 

 

4. Er is in datzelfde telefonische gesprek gevraagd naar de criteria waarin de wijkraad nu wel en 

niet wordt geconsulteerd over hun mening over nieuwe ontwikkelingen in de wijk. Hert lijkt nu erg 

willekeurig en niet consistent. Arjan Zonneveld zal dit navragen bij de collega’s op het 

stadskantoor en dan (laten) terugkoppelen. 

 

5. De rol van de wijkraad bij de energietransitie is momenteel onduidelijk. In voorgaande jaren 

werden we direct betrokken bij ideeën en praktijk proeven over deze transitie, maar de laatste tijd 

zitten we blijkbaar niet meer in de energie transitie community. We hebben dan ook geen idee 

wat er wel of niet is gebeurd met de eerdere initiatieven waar wij bij betrokken zijn geweest. 

Met Arjan is dit ook doorgesproken en hij heeft aangegeven als wij daarover een informatie avond 

willen, dat we dat dan kunnen aangeven en dan gaat hij collega’s charteren om daar invulling aan 

te geven. 

 

6. Over de afstemming en onderlinge informatie uitwisseling met Haagse Beemden Verbindt (HBV) 

werd duidelijk dat dit geen structureel karakter hoeft te hebben, maar wat wel is afgesproken dat 
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we elkaar ad hoc informeren en kunnen wij op de website van HBV de bij HBV ingebrachte zaken 

teruglezen. Datzelfde geldt ook voor de website van BEKOM (haagsebeemden.nl), ook daarop zal 

informatie vanuit HBV structureel worden gedeeld. 

 

7. Er was commotie over het feit dat de wijkraad zich had uitgesproken tegen de kap van de 

bomen voor het nieuwe Kesterenpark. Wij hebben uitleg gegeven dat we niks anders hebben 

gedaan dan aangeven dat een dergelijke kap van gezonde bomen volgens de APV van de 

gemeente niet kan. De gemeente kan daar ontheffing voor verlenen, maar dan moet er wel eerst 

aan een aantal voorwaarden worden voldaan. BEKOM is dus zeker niet tegen het Kesterenpark en 

al helemaal niet tegen aanplant extra bomen, maar verlangt wel dat de gemeente haar eigen 

regels ook voor zichzelf hanteert. Er blijkt nu inmiddels een extra bomen onderzoek gedaan te zijn 

en er wordt een nieuw bomenplan gemaakt dat opnieuw beoordeeld kan worden op de criteria 

van de gemeente volgens de APV. Het argument dat er veel te veel regeltjes zijn als bewoners wat 

willen, leggen wij naast ons neer. Die regels zij gemaakt om wildgroei te voorkomen en kunnen 

alleen via de politieke weg worden herzien. 

 

8. Rondvraag: 

- Behoefte aan het mailadres van de wijkbeheerder Juul Peters is ingevuld door Wim Schul. 

- Hoe staat het  met het voortbestaan van de speeltuinen in de wijk (vanwege de landelijke 

commotie daarover in de media) , konden we niet concreet beantwoorden. Volgens ons is er 

slechts 1 speeltuin die daadwerkelijk is afgesloten (aan de Somerweide). 

- De vraag over de verslagen op de website is ter plekke beantwoord door de vragensteller te 

laten zien waar ze staan op de website van BEKOM. Op de nieuwe website zal dat (nog) 

eenvoudiger zijn. 

 

Acterend voorzitter sluit de vergadering om 21.15 

 

Volgende Openbare vergadering staat gepland voor 11 dec. 
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